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Abstract (en)
The invention relates to a turbo machine blade including internal recesses (6, 19, 20) for the circulation of a refrigerant fluid and an external wall (4)
which is traversed by rows of orifices connecting the said internal recesses to the external environment of the blade and which includes a leading
edge. Two first rows of orifices (81, 82) extend in the zone of the leading edge, the orifices (81, 82) being orientated (A 81, A 82) in the direction
opposite the central line (3) of the leading edge, with respect to the said row. One application is the production of a high-performance gas turbine.
<IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative à une aube de turbo-machine comprenant des évidements intérieurs (6, 19, 20) de circulation d'un fluide réfrigérant et
une paroi externe (4) qui est traversée par des rangées d'orifices reliant lesdits évidements intérieurs à l'environnement extérieur de l'aube et
qui comporte un bord d'attaque. Deux premières rangées d'orifices (81, 82) s'étendent dans la zone du bord d'attaque, les orifices (81, 82) étant
orientés (A 81, A 82) dans le sens opposé à la ligne centrale (3) du bord d'attaque par rapport à ladite rangée. Une application est la réalisation
d'une turbine à gaz à hautes performances. <IMAGE>
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